
Van: Mathieu Wagemans  

Verzonden: zaterdag 22 januari 2022 17:13 

Aan: Heleen Wijers-van der Linden; Wim Cornelissen 

Onderwerp: agendering Cie Fysiek 

 

Geachte Voorzitter, Griffier, 

 

Hier verzoeken wij de recente uitspraak van de Rechtbank over de schadeclaim van Landgoed 

Leudal te agenderen in de komende Commissie Fysiek. 

 

We willen bij dat agendapunt in ieder geval twee zaken bespreken: 

 

1. De interne coördinatie rond dit dossier binnen de gemeente. 

2. De uitvoering van het BP. De huisvesting van arbeidsmigranten was bedoeld om Landgoed 

Leudal tijdelijk financiële middelen te verschaffen voor de omvorming tot een hoogwaardig 

landgoed zoals het BP dat vermeld. In de afgelopen 11 jaar is de aandacht echter vrijwel 

uitsluitend gericht geweest op huisvesting van arbeidskrachten en is er van realisering van de 

bestemming nog erg weinig terechtgekomen. Wij vinden dat er actie is vereist op dit punt. 

 

Met vriendelijke groet, 

Thieu Wagemans, Raadslid  

 


